

Protokoll styrelsekonferens i MCHK-R 20181124-25

NÄRVARANDE: Björn Nordensten, Carina Granqvist, Katarina Mattsarve-Edberg, Linus Lidalen, Klas Eriksson, Per Holmström, Lennart Olander, Carina Månsson, Björn Fugel, Anders Karlsson

§ 1 ANSVARIGA FÖR VERKSAMHETSOMRÅDEN

a) Ekonomi

- På grund av att Årsracet ännu inte är reglerat så kan vi inte se exakt status för 2018, och heller inte lägga en budget för 2019. Detta bordläggs till styrelsemötet 12 december.

b) Tävlingsverksamhet

- Avtalsförslag med MR Events angående Gelleråsen TT. Förslaget är inte tydligt och kan innebära eventuella problem för oss med tanke på den extra klass som Mike vill ha med. Vi ser heller inte att vi får någon organisatorisk hjälp.

- Kostnaden för banhyran verkar ha gått upp de senaste åren för Gelleråsen, men det är osäkert vad vi har betalat och det är dessutom inte klart vad vi ska betala 2019. Arbetsgrupp Ekonomi får i uppdrag att ta fram relevanta siffror för banhyran för Gelleråsen 2017, 2018 och 2019. Avrapportering på styrelsemötet 12 december.

- Arbetsgrupp Tävling undersöker med övriga banor som har gällande banlicens för nationell eller enklare tävling om tillgängliga datum för tävling samma helg som nu är preliminärt spikat för Gelleråsen TT. Avrapportering på styrelsemötet 12 december.

- Om vi stannar på Gelleråsen 2019 är intentionen att vi hittar ett treårigt samarbete och avtal med MR Event.

- Vi behöver ha en grupp som likställer avtalen vi har med framförallt LMS, men också kommande samarbetspartners. Beslöts att avtalsgrupper består av: Björn Nordensten, Carina Granqvist och Anders Karlsson.

- Diskussion om eventuellt ökade anmälningsavgifter (pga av förlusten på Gelleråsen TT 2018) tas under kvartal 1 2019, dvs när vi analyserat kostnaderna samt fått in förslag från andra banor, men innan vi skriver inbjudan och tilläggsregler.

c) Marknad

- Hemsidan är tung att arbeta med och gör att den uppdateras alltför sällan och att vi inte har annat än korta notiser och enbart informativt material där. Linus har diskuterat med Daniel Corin om att göra en helt ny hemsida. Förutsättningar från vår sida är att den ska vara användarvänlig, aptitlig, skalbar och responsiv. Vi behöver berätta vad vi vill ha, hur det ska se ut, vilka funktioner som ska finnas osv. Det finns ett förslag från LMS på en ny hemsida för Årsracet som de vill att vi ska vara med att dela på, enligt förslaget ska det kosta oss cirka 20000 eller 40000 per år. Beslöts att vi inte ska vara med på detta, vi ska satsa på vår egen

hemsida. Beslöts även att vi ska gå vidare med Daniel Corin med en fråga om eventuella kostnader. Linus tar kontakt med Daniel inom kort med våra önskemål, men vill gärna från oss andra ha länkar på hemsidor som vi anser vara bra och som vi vill att vår ska kunna se ut som. Vi försöker att engagera Jesper Persson ännu mera för kommunikationen framöver.

- Facebook fungerar bra, det finns ingen direkt kostnad för att genomföra de idéer som finns. I samband med racehelgerna kan vissa aktiviteter kosta lite, men det kommer att ingå i Marknadsgruppens budget.

- Sponsring har vi inte lagt så mycket krut på, det är tidsödande att jaga sponsorer och att upprätthålla relationen. Beslöts att fortsätta på samma linje, att inte aktivt söka sponsorer utan att beakta det som erbjuds. Det finns ett oskrivet "avtal" med Classic Bike där vi naturligt har ett visst utrymme. Det är positivt att det finns en del logos och partners på vår hemsida, det ger ett mervärde och till exempel rabatter för våra medlemmar.

- Backdrop för fotografering. Beslöts att Linus kollar med Classic Bike om de är intresserade av att bidra.

- Generellt ska vi försöka att fokusera mera på våra egna kanaler under 2019.

- Mässa 2019. Lennart Hallme har inkommit med ett förslag med kostnader. Förslaget är på mycket mera pengar än vad vi normalt har i utgift. Det finns många frågetecken i sammanställningen. Beslöts att Björn Nordensten mailar allt material till Per som tittar på det och tar diskussionen med Hallme för att komma vidare.

- Diskussion Årsracet/Lessons learned => vi skjuter på detta till ett andra fysiskt möte föreslaget att vara innan säsongen, företrädesvis i april.

d) Utbildning, banträffar

- Det mesta finns på plats och löper på. Den information som tas upp från mässan från intresserade måste vara tydligare, förra året gick det inte att få tag på alla. Förslagsvis kan det skrivas in direkt i tex excel. Björn Nordensten tar kontakt med Ingemar Stig för att kolla om han vill fortsätta att hålla i licenskursen, om inte har vi Tomas Bellö som alternativ.

e) Funktionärer

- Kattis kollar om Lennart Hallme vill hålla i funktionärsutbildningen 2019. Det finns ett behov av tydligare morgongenomgångar för funktionärerna på tävlingshelgerna, vilket borde vara en del i tävlingsledarrollen. Om detta inte fungerar föreslås Pelle Berglund att göra det på Årsracet och Claes Larsson på Gelleråsen. Kattis skickar ut västarna innan jul och skriver då ett följebrev med tävlingsdatumen för 2019 samt en uppmaning att höra av sig med intresseanmälan. Beslöts att fråga Terje Granheim och Lennart Hallme om att vara tävlingsledare respektive biträdande tävlingsledare för båda våra tävlingar 2019. Vi behöver dessutom utse en gridchef för båda våra tävlingar.

f) Maskinregler

- NMC mötet var bra generellt, några beslut togs. Vi väntar på protokollet från huvudmötet innan vi kan publicera resultaten för vår del. Förslag till nästa NMC om ansvar för

poängberäkning för Nordiska Cupen och Nordiska Mästerskapen. Måste slutföras under sista tävlingshelgen av det landet som har ansvaret. Per mailar redan nu alla representanter i övriga nordiska länder.

g) IT och information

- Redovisning av projekt klasstorlekar. Genomgång av de tre senaste åren för Årsracet och Gelleråsen, där vi kan se minskningar i sex klasser och även på det totala antalet. Förslag på ändringar av årsgränserna för tex klass 7A, 7CF1 samt CSBK skulle kunna vända trenden. Vi bör även titta på det FIM-reglemente som finns.

§ 2 BESLUT VID ÅRSMÖTET

- Det fanns inga beslut från årsmötet att behandla eller agera efter.

§ 3 KOMMANDE MÖTEN

- Vi fortsätter med telefonmöte första tisdagen varje månad kl 19:00. Nästa styrelsemöte dock onsdag 12/12 19:00. Önskemål om ett andra fysiskt möte per år inför säsongen, typ i slutet av mars eller början av april. Vi kan behöva öka på vår föreningskunskap, att bjuda in SISU till ett av våra fysiska möten kan vara en bra idé.

§ 4 NÄSTA MÖTE

- (det andra fysiska mötet) Framförallt tävlingsgruppens uppstartsmöte, innebär att alla i styrelsen inte måste vara med. Förslag 23/4, placering någonstans som är hyfsat nära för alla. Beslut tas på mötet 12/12.

§ 5 AVSLUTNING

- Mötet avslutades.

Stockholm 2018-11-25

Björn Fugel

Justeras:



Per Holmström